

Media Advisory

Directorate of Communication

Ref: MA022b09

Tel. +33 (0)3 88 41 25 60

Fax +33 (0)3 88 41 39 11

Internet: www.coe.int

e-mail: pressunit@coe.int



47 member States

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav
Republic of
Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

Strasbourg, 03.03.2009

Deputy Secretary General on an official visit to Andorra

Date: 4-6 March 2009

Location: Andorra

Organised by: the Council of Europe and the Andorran government

Description: During her official visit, Council of Europe Deputy Secretary General Maud de Boer-Buquicchio will meet with the Head of Government, the Minister of Foreign Affairs, the Minister responsible for Health, Well-Being, Family and Housing, members of the Congress, and other senior officials. She will also give two lectures on children's rights and on gender equality (on the occasion of the International Women's Day) respectively.

A press conference is scheduled 5 March at 11.00 am at the Andorran government's press room. (Edifici administratiu del Govern, c/ Prat de la Creu, 62-64 Andorra La Vella)

Additional information

Contact: Jaime Rodriguez, jaime.rodriguez@coe.int tel. +33 (0)3 90 21 47 04, mobile +33 (0)6 89 99 50 42).

La Secrétaire Générale Adjointe en visite officielle en Andorre

Date : 4-6 mars 2009

Lieu : Andorre.

Organisée par le Conseil de l'Europe et le gouvernement d'Andorre

Descriptif : Pendant sa visite officielle, la Secrétaire Générale Adjointe du Conseil de l'Europe, Maud de Boer-Buquicchio, devrait rencontrer le chef du gouvernement, le ministre des Affaires étrangères, le ministre de la Santé, du Bien-Etre, de la Famille et du Logement, des membres du Congrès, et d'autres hauts responsables. Elle fera deux exposés sur les droits des enfants et l'égalité homme-femme (à l'occasion de la Journée internationale de la femme).

Une conférence de presse est prévue le 5 mars à 11 heures dans la salle de presse du siège du gouvernement. (Edifici administratiu del Govern, c/ Prat de la Creu, 62-64 Andorra La Vella)

Pour plus d'informations

Contact presse : Jaime Rodriguez, jaime.rodriguez@coe.int tel. +33 (0)3 90 21 47 04, mobile +33 (0)6 89 99 50 42).

To receive our press releases by e-mail, contact: Council.of.Europe.Press@coe.int

A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights continent-wide. It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 47 member states.